
 Oslo kommune 
 Bydel Bjerke 
 Bydelsadministrasjonen

Protokoll 3/12 
 
 
Møte: Eldreråd  
Møtested: Bydelsadministrasjonen, 3. et Rom 7 - 8  

Møtetid: mandag 16. april 2012 kl. 13.00     
Sekretariat: 23439564  
 
 
Møteleder: Tor Henriksen, leder  
   
Tilstede: Tor Henriksen (A) leder, Ruth Tomter (A), 

nestleder, Anne Lise Cristofoli (H), Elin 
Risåsen (F), Inger Marie Astad (Veitv-
Linder-pf), Arvid Hegbom (Årvoll pf), 
Gunvor Hedemann (Øvre Disen pf), Ella 
Risnes (Økern pf) 

 

   
Forfall: Ingen  
   
I tillegg møtte: Solveig Hoffsbakken (Økern pf), Ada 

Sundelius (Øvre Disen pf) 
 

   
Møtesekretær: Anne Svello Knoph  
 
Åpen halvtime 
Ingen møtte 
 
Godkjenning av innkalling 
Innkallingen ble godkjent 
 
Godkjenning av sakskart 
Sakskartet ble godkjent 
 
Informasjon 
Irene Arntzen, prosjektleder Øyvind Omsorg +  

- Orienterte om boligsosialt handlingsprogram og Omsorg + . 
 
Anne Svello Knoph, møtesekretær 

- Gjennomgikk protokoll fra BU 15.03 
- Møte i sentralt eldreråd 24.04.12 
- Behov for brukerrepresentant fra eldrerådet i prosjektgruppe for Vollebekkveien 1. 

 
Eventuelt 



- Elin Risåsen (F) - Eldrerådet ber om at hele Akertomten beholdes i OUS sitt eie og ber 
bydelsutvalget gå inn for å stoppe en eventuell omreguleringsprosess og flytting av 
Gastro-, indremedisin- og akuttavdelingene fra Aker til Ullevål.  

 
- Eldrerådet er bekymret over bortfall av tverrforbindelsen med buss øst-vest. 

Bydelsutvalget bes forsøke å få endret vedtaket om nedleggelse av linje 59 og stoppe 
planleggingen av nedleggelse av linje 58. 

 
- Ella Risnes (Økern pf) oppnevnes til brukerrepresentant for Vollebekkveien 1  
 
- Arvid Hegbom (Årvoll pf) - Informerer om ”Verdens aktivitetsdag for eldre” 10. mai. 

Bydelen arrangerer har ulike tilbud til hjemmeværende med hjemmetjenester. Det er 
innvilget 20 000 kr til dette formålet. 
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Sak 12 /12  Godkjenning av protokoll fra møte i Eldrerådet 5. mars 
2012 

 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak 
Protokollen fra eldrerådets møte 05.03.2012 godkjennes. 
 
Merknad fra Inger Marie Astad (Veitvet-Linderud pf) 

- Etterlyser svar fra administrasjonen på spørmål fra eldrerådet vedrørende utregning av 
vedtakstimer for praktisk bistand i årsstatistikken for 2011. 

- Ønsker informasjon fra administrasjonen om ”Omsorg ved livets slutt”, primært ved 
sykehjem. 

  
Vedtak 
Protokollen fra eldrerådets møte 05.03.2012 ble godkjent med følgende merknader: 

- Etterlyser svar fra administrasjonen på spørmål fra eldrerådet vedrørende utregning 
av vedtakstimer for praktisk bistand i årsstatistikken for 2011. 

- Ønsker informasjon fra administrasjonen om ”Omsorg ved livets slutt”, primært ved 
sykehjem. 

 
 

Sak 13 /12  Vollebekkveien 1, planinitiativ for ny skole med 
barnehage og omsorgsboliger 

 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak i råd og komiteer 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak i bydelsutvalget tiltres. 
 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak i bydelsutvalget 



Bydelsutvalget er positive til at tjenestetilbudet i bydelen utvikles, og det er bra at 
bydelsadministrasjonen er blitt involvert i brukermedvirkningsprosesser. I området er det et 
stort behov for både skole, barnehage og omsorgsboliger. Samtidig har bydelsutvalget 
følgende kommentarer til planinitiativet som bør inkluderes i det videre planarbeidet. 
 
Barnehage 
Dersom barnehagen legges opp mot Brobekkveien kan man bruke bygningen som støyskjerm 
– det gir erfaringsmessig en god utnyttelse av uteområdene. Hvis ikke må støyskjerming 
sikres på andre måter. Samtidig viktig at barnehagens uteområdet får en god avgrensning til 
skolens uteområde. Støy- og luftforhold må utredes. 
 
 
Omsorgsboliger 
Omsorgsboligene er plassert langs Lunden og spiller opp mot eksisterende boligbebyggelse i 
Lunden hageby. Dette vil gi Lunden et mer definert gateløp og vil være et positivt romlig grep 
for området. Det foreligger ingen erfaringer ved å kombinere omsorgsboliger og skole, men 
generelt er funksjonsblanding i et område positivt for å sikre allsidig bruk og aktivitet. Gode 
arkitektoniske løsninger kan sikre at dette blir en god løsning med gode samspillseffekter. 
Bydelsutvalget presiserer samtidig at Øyvinds vei 2 er Bydel Bjerkes primære Omsorg+ - 
prosjekt og ikke Vollebekkveien 1. 
 
Skole 
Skolens utearealer må utformes på en slik måte at de fremstår som attraktive og naturlige 
møteplasser for barn, unge og beboere i området også etter skoletid. Det skal gi gode 
muligheter for lek og rekreasjon til alle årstider og i alle typer vær. Det innebærer at 
utearealene må være åpne og innbydende. I den forbindelse er det viktig at passasjen gjennom 
skolebygningen gjennomføres som et offentlig gangstrøk. 
 
Utearealer 
Det er viktig med gode utearealer, og Bydel Bjerke setter spørsmålstegn ved om det totale 
utearealet for prosjektet er stort nok. Hele planen har et totalt areal på ca. 21500m2. Jf. rapport 
fra Helsedirektoratet 11/2003 ”Skolens utearealer - om behovet for arealnormer” anbefales et 
uteoppholdsareal på 28500 m2 for en 1-10 skole med 840 elever. En barnehage på 4-8 avd. 
(50-100 barn) vil etter en veiledende norm gitt av Barne- og familiedepartementet kreve et 
uteoppholdsareal på 1200-2400 m2. 50-100 omsorgsboliger krever også et ikke ubetydelig 
uteareal og i tillegg kommer bygninger, parkering og trafikkarealer. 
 
Tilgjengelighet 
Gode skoleveier og forbindelser til området er en forutsetning og skal være tilgjengelig for 
alle. Det er derfor viktig å se området i sammenheng med overordnede gang- og 
sykkeltraseer, kollektivtransport og grøntområder. Innad i området er det foreslått et 
gangstrøk som forbinder t-banen, skolen og andre tjenester samt grøntdraget D6 som 
forbinder Vollebekk med sykkelveinett, kringliggende nabolag, parker og Groruddalens 
overordnede turveisystem.  
 
Parkering 
Angående parkering må man finne frem til en løsning som balanserer behov kontra arealbruk. 
Parkeringsløsningen bør ikke oppføres som en barriere i området. Parkeringsplasser kan med 
fordel plasseres under bakken, for eksempel under omsorgsboligene med direkte adgang til 
idrettshallen. Av hensyn til både parkering, sikre skoleveier og bomiljø bør fremtidige 
trafikkscenarioer utredes nærmere.  
 



Vedtak 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak i bydelsutvalget tiltres. 
 

Sak 14 /12  IKT for eldre 
 
Forslag til vedtak fremmet av Tor Henriksen, leder 
Bydelsadministrasjon bes øke markedsføringen av tilbudene om opplæring av eldre i bruk av 
de mest aktuelle programmene innen PC-bruk. Det er ønskelig med en evaluering av 
eksisterende tilbud. 
 
Vedtak 
Eldrerådets leders forslag tiltres: 
Bydelsadministrasjon bes øke markedsføringen av tilbudene om opplæring av eldre i bruk 
av de mest aktuelle programmene innen PC-bruk. Det er ønskelig med en evaluering av 
eksisterende tilbud. 
 

Sak 15 /12  Informasjon om tilbud til eldre i Bydel Bjerke 
 
Forslag til vedtak fremmet av Tor Henriksen, leder 
Bydelsutvalg bes drøfte sine informasjonstiltak overfor befolkningen – med særlig vekt på de 
øvre aldersgrupper. 
Vi ber spesielt om at følgende momenter tas opp: 

- Lokalavisenes rolle (annonser, redaksjonelt stoff) 
- Nettsidene (organisering, brukervennlighet, oppdateringshyppighet, feiljakt og 

adressat for tilbakemeldinger) 
- Plakater, brosjyrer og nyhetsbrev på sosiale møtesteder (omfang, 

godkjenningsordninger, oppfølgingsansvar) 
- Mulighetene for informasjonsspredning via kjøpesentrenes intern-TV (Linderud) 
- Folkevalgtes rolle i informasjonsspredningen (muntlig informasjon) 
- Koordinering med bydelens informasjonsvirksomhet overfor øvrige 

befolkningsgrupper  
   
Vedtak 
Eldrerådets leders forslag tiltres: 
Bydelsutvalg bes drøfte sine informasjonstiltak overfor befolkningen – med særlig vekt på 
de øvre aldersgrupper. 
Vi ber spesielt om at følgende momenter tas opp: 

- Lokalavisenes rolle (annonser, redaksjonelt stoff) 
- Nettsidene (organisering, brukervennlighet, oppdateringshyppighet, feiljakt og 

adressat for tilbakemeldinger) 
- Plakater, brosjyrer og nyhetsbrev på sosiale møtesteder (omfang, 

godkjenningsordninger, oppfølgingsansvar) 
- Mulighetene for informasjonsspredning via kjøpesentrenes intern-TV (Linderud) 
- Folkevalgtes rolle i informasjonsspredningen (muntlig informasjon) 
- Koordinering med bydelens informasjonsvirksomhet overfor øvrige 

befolkningsgrupper  
 
 
 
 



Bydel Bjerke, 16.04.2012 
 
 
 
Tor Henriksen        Anne Svello Knoph 
leder         møtesekretær 


